
1 

 

Zápis 

ze 6. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava, které se konalo dne 13.09.2023 
v 16:30 hod. v zasedací místnosti Obecního úřadu Doubrava 

 
Zahájení v 16:30 hod.                             Ukončení v 18:50 hod.  

1. Zahájení a procesní záležitosti  

Schůzi zahájila a řídila paní starostka, Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková.  

Procesní záležitosti:     

Z celkového počtu 15 členů bylo přítomno 13 členů ZO (viz listina přítomných). 

Přítomni:  
Branny Vojtěch, Brejda Štefan, Mgr. Ing. Ferenčíková Jiřina, Ing. Hanzel Marek, Mgr. 
Jasenková Radomíra, Kielkovský Jiří, Kursová Anna, Ing. Mikulová Klára, Mgr. Murycová 
Dáša, Penkalová Ivana, Piperková Gabriela, MUDr. Spurný Pavel, Ing. Vrubel Petr 

Nepřítomni:  
Ing. Gurányiová Kateřina, Bc. Kalina Ivo 

Zapisovatelem byl určen Ing. Tadeáš Bijok. 

Ověřovateli zápisu byli určeni pan Vojtěch Branny a pan Štefan Brejda. 

Paní starostka upozornila na skutečnost, že pro účely vyhotovení zápisu ze zasedání je 
prováděn zvukový záznam zasedání a rovněž videozáznam. Uvedla, že pro přihlášení občanů 
do diskuse jsou připraveny písemné přihlášky. Občané, kteří se chtějí přihlásit do diskuze, 
odevzdají vyplněné přihlášky zapisovateli.  

Volba návrhové komise 

Na funkci předsedy návrhové komise byla navržena paní Gabriela Piperková. Paní Piperková 
s kandidaturou souhlasila.  

Usnesení č.: 89/06/2023  
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v o l í  
předsedkyní návrhové komise paní Gabrielu Piperkovou. 

Hlasování:  
pro – 13 

Na funkci členů návrhové komise byli navrženi pan Ing. Petr Vrubel a paní Anna Kursová. Oba 
s návrhem souhlasili. 

Usnesení č.: 90/06/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v o l í  
členy návrhové komise pana Ing. Petra Vrubla a paní Annu Kursovou. 

Hlasování:  
pro – 13 

Připomínky k zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny.  

S programem a zařazením dvou materiálů na stůl seznámila přítomné paní starostka. 

Program: 

1. Zahájení a procesní záležitosti 
2. Negativní jevy a trestná činnost na území obce  
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3. Vyhodnocení plnění Dohody na období 2007 – vydobytí zásob za období 2. pol. 2022 až 
1. pol. 2023 

4. Informace o činnosti orgánů obce 
5. Volba předsedy a člena kontrolního výboru 
6. Prodej pozemku parc. č. 3051/8 v k. ú. Doubrava u Orlové 
7. Podání žádosti v rámci vyhlášené výzvy „Nadace OKD obcím“ – oprava dešťové 

kanalizace 
8. Podání žádosti v rámci operačního programu Spravedlivá transformace – Zámek 

Doubrava 
9. Vyhodnocení Studie poklesové oblasti Kozinec – ateliér FONTÉS 
10. Určení pověřeného zastupitele obce pro projednávání územně plánovací dokumentace 
11. Závěrečný účet Svazku měst a obcí okresu Karviná – SMOOK za rok 2022 
12. Organizační záležitosti  

12.1. Informace o přijaté dotaci z rozpočtu MSK – „Výstavba dětských hřišť v Doubravě“ 
12.2. Rozpočtové úpravy – rozpočtové opatření č. 8 

13. Diskuse a závěr 

Usnesení č.: 91/06/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e   
program 6. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava konaného dne 13.09.2023  

1. Zahájení a procesní záležitosti 
2. Negativní jevy a trestná činnost na území obce  
3. Vyhodnocení plnění Dohody na období 2007 – vydobytí zásob za období 2. pol. 2022 až 

1. pol. 2023 
4. Informace o činnosti orgánů obce 
5. Volba předsedy a člena kontrolního výboru 
6. Prodej pozemku parc. č. 3051/8 v k. ú. Doubrava u Orlové 
7. Podání žádosti v rámci vyhlášené výzvy „Nadace OKD obcím“ – oprava dešťové 

kanalizace 
8. Podání žádosti v rámci operačního programu Spravedlivá transformace – Zámek 

Doubrava 
9. Vyhodnocení Studie poklesové oblasti Kozinec – ateliér FONTÉS 
10. Určení pověřeného zastupitele obce pro projednávání územně plánovací dokumentace 
11. Závěrečný účet Svazku měst a obcí okresu Karviná – SMOOK za rok 2022 
12. Organizační záležitosti  

12.1. Informace o přijaté dotaci z rozpočtu MSK – „Výstavba dětských hřišť v Doubravě“ 
12.2. Rozpočtové úpravy – rozpočtové opatření č. 8 

13. Diskuse a závěr 

Hlasování:  
pro – 13 

2. Negativní jevy a trestná činnost na území obce  

Informaci o trestné činnosti na území obce sdělil pan Pavel Černoušek, zástupce MěP Orlová 
a velitel Obvodního oddělení PČR Orlová, Mgr. Robert Neumann.  

Pan Černoušek uvedl, že za dobu výkonů činnosti městští strážnici nezjistili žádnou závažnou 
trestnou činnost. V letošním roce byly uloženy tři blokové pokuty na území obce. Týkaly 
znečišťování veřejného prostranství a kouření na autobusových zastávkách.  V jednom 
případě strážnici asistovali při odchytu psa. 

Mgr. Jasenková uvedla, že se v obci rozmohlo bivakování bezdomovců.  

Paní starostka sdělila, že bezdomovci jsou již vyřešeni.  

Pan Černoušek odpověděl, že to byl ten případ znečišťování veřejného prostranství.  
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Na dotaz přítomných zástupkyň základní školy, který se týkal volného pobíhání psů 
a pokousání psem zaměstnankyně základní školy, se pan Černoušek vyjádřil, že o volném 
pobíhání psů ví a tento případ je v systému městské policie. Pokousání psem městská policie 
neřešila. 

------------------------------------------------------------------------------------------- 

Na zasedání se dostavil pan Bc. Ivo Kalina 

Celkový počet přítomných členů zastupitelstva obce – 14 

------------------------------------------------------------------------------------------- 

Pan Mgr. Robert Neumann uvedl, že případem pokousání psem se policie zabývala. Případ 
skončil přestupkem. Za období od začátku tohoto roku do konce srpna bylo na území obce 
spácháno 11 trestných činů. Je to pokles o 15 trestných činů oproti roku 2022. Z jedenácti 
letošních trestných činů bylo objasněno osm. Nejednalo se o žádný násilný trestný čin. Nejvíce 
je zastoupena majetková kriminalita. Jedná se například o krádež dřeva v lokalitě kolem 
pekárny Komendir. Co se týče přestupků, těch bylo na území obce spácháno padesát. Je to 
pokles o 17 přestupků oproti roku 2022. Majetkových přestupků bylo 13, proti občanskému 
soužití bylo 8 a v rámci BESIPU byly čtyři. 

Pan Kielkovský se dotázal, jak policie postupuje, když se zjistí, že někdo těží dřevo v době, 
kdy se těžit nemá. 

Pan Neumann uvedl, že je to komplikované. Jsou to většinou lokality, kde je více 
zaangažovaných subjektů. Když policie obdrží oznámení, v prvé řadě ověřuje situaci na místě 
a poté prověřuje oprávněnost těžby. 

Pan Kielkovský se dále dotázal paní starostky, jak postupuje, když dostane podnět, že se 
někde nelegálně těží dřevo. 

Paní starostka odpověděla, že takový podnět nedostala. 

Pan Kielkovský uvedl, že má pocit, že ano a, že nespolupracovala s policií. 

Paní starostka požádala, ať jí pan Kielkovský předloží důkaz, že nespolupracovala. 

Pan Kielkovský upřesnil, že se ptá v obecné rovině. 

Paní starostka odpověděla, že by postupovala tak, jak jí ukládá zákon. Dodala, že nikdo jí 
nevolal, že jsou někde pokácené stromy a nikde pokácené stromy nenašla. 

Pokračovala výměna názorů pana Kielkovského a paní starostky k otázce správnosti postupu 
při oznamování policii, do které vstoupil pan Neumann a uvedl, že skutečnost, že někde leží 
pokácený strom, ještě neznamená, že se někdo dopustil nějakého protiprávního jednání. 
V této situaci je nutné jednat racionálně a zdrženlivě. Každý vlastník má přehled o svém 
pozemku a měl by si svůj majetek zabezpečit. 

Usnesení č.: 92/06/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
b e r e  n a  v ě d o m í   
informaci o negativních jevech a trestné činnosti na území obce. 

Hlasování:  
pro – 14 

3. Vyhodnocení plnění Dohody na období 2007 – vydobytí zásob za období 2. pol. 2022 
až 1. pol. 2023  

Materiál uvedla paní starostka.  

Mgr. Murycová uvedla, že v minulém volebním období vedení obce jednalo s DIAMEM ve věci 
dešťové kanalizace v centru obce. Dělal se kamerový průzkum, jednalo se o odškodnění. Dle 
informací starostky se DIAMO k nějakému stupni odškodnění nehlásí. 
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Paní starostka uvedla, že to není pravda. Uvedla, že se DIAMO hlásí, ale ne k odškodnění ve 
výši 100 %. 

Mgr. Murycová připustila, že paní starostka hovořila o 10 %. 

Paní starostka upřesnila, že hovořila o 10 až 20 %. 

Mgr. Murycová se dotázala přítomného zástupce DIAMA, Ing. Libora Dluhoše, jakou 
spoluúčast z titulu důlních škod poskytlo DIAMO v rámci rekonstrukce splaškové kanalizace 
v oblasti finských domků. Má za to, že ty vlivy působily ve stejném časovém období jako na 
dešťovou kanalizaci a vzdálenost mezi těmito sítěmi není velká, tudíž odškodnění by mělo být 
podobné. Když se jednalo s DIAMEM, odhadovalo se, že odškodnění by mohlo být až 50 %. 

Ing. Dluhoš uvedl, že v současné době se otázkou odškodnění zabývá znalec. Není schopen 
odhadnout, kolik to bude. Posudek by měl být hotov do měsíce. Něco podobného řešili se 
společností SmVaK ve finských domcích. Není schopen sdělit v jaké byl SmVaK odškodněn. 
Jeho hrubý odhad je 20 až 30 %. 

Pan Kielkovský se dotázal, kde se vytratil záměr vybudování rekreační zóny s pláži a lodičkami 
v oblasti jezera Kozinec, který připravovalo vedení obce v minulém volebním období. 

Paní starostka odpověděla, že se nic nevytratilo. 

Ing. Dluhoš dodal, že projekt pokračuje, avšak problémem je nedostatek hlušiny. Při rozdělení 
společnosti OKD totiž zůstala hlušina ve vlastnictví OKD. DIAMO má nejbližší zdroj hlušiny na 
Paskově. Aktuálně DIAMO jedná s OKD o poskytnutí hlušiny. Hlušinu potřebuje DIAMO na 
dotvarování pláží a také na dořešení rekultivace cesty přes Dědinu. Dalším problémem je, že 
DIAMO potřebuje souhlas OKD s návozem hlušiny přes jejich pozemky, který zatím nemá. 
Tato záležitost je rovněž v jednání. 

Ing. Hanzel zmínil, že by v situaci, kdy je problém s hlušinou, stálo asi za úvahu vrátit se 
k původní variantě rekultivace Kozince, kdy se o návozu až tak značného množství hlušiny 
neuvažovalo. 

Ing. Dluhoš uvedl, že by to znamenalo celý projekt přepracovat. 

Pan Kielkovský se dotázal paní starostky, zda současné vedení obce tam tu rekreační oblast 
chce, či nikoliv. 

Paní starostka odpověděla, že tato záležitost bude projednána v bodě č. 9 programu. Dodala, 
že projekt pokračuje. 

Pan Kielkovský namítal, že to v materiálu nenašel. 

Paní starostka odpověděla, že je to samostatná část, která nesouvisí s hlušinou. 

Ing. Dluhoš uvedl, že v současné době vedení DIAMA řeší otázku možnosti převodu 
dotčených pozemků na obec. Za tím účelem se DIAMO nebrání uzavřít s obcí dohodu, resp. 
memorandum.  

Usnesení č.: 93/06/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
1 .  s c h v a l u j e  

vyhodnocení plnění Dohody na období 2007 – vydobytí zásob za období 2. pol. 2022 až 
1. pol. 2023, předložené DIAMO, státní podnik s doporučením, aby byla uzavřena dohoda 
o spolupráci mezi obcí Doubrava a DIAMO s.p.na využití pozemků ve vlastnictví DIAMO 
s.p. k rozvoji zástavby a rekreace. 

2 .  p o v ě ř u j e  
starostku obce Doubrava k jednání ve věci uzavření dohody o spolupráci na využití 
pozemků ve vlastnictví DIAMO s.p. k rozvoji zástavby a rekreace. 

Hlasování:  
pro – 13 
proti – 0  
zdržel se – 1 (Kielkovský Jiří) 
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4. Informace o činnosti orgánů obce 

Informaci sdělila paní starostka. 

Mimo jiné informovala o podaných žádostech o dotaci na projekty, které se týkají základní 
školy a již poskytnutých dotacích na obecní projekty. Informovala taktéž o připravovaných 
projektech a o aktuálním stavu již zrealizovaného odkanalizovaní obce. 

Mgr. Murycová poděkovala za to, že započaté projekty na základní škole a projekt na přepojení 
dvou ČOV pokračují a že dojde k realizaci. 

Paní starostka uvedla, že materiály výborů zastupitelstva mají zastupitelé k dispozici. 

Předseda finančního výboru, Bc. Ivo Kalina, informoval, že výbor se sejde v říjnu a materiály 
budou předloženy na příštím zasedání zastupitelstva.  

Usnesení č.: 94/06/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
b e r e  n a  v ě d o m í   
informaci o činnosti rady obce a výborů zastupitelstva obce. 

Hlasování:  
pro – 14 

5. Volba předsedy a člena kontrolního výboru 

Paní starostka oslovila paní Mgr. Jasenkovou, zda by neměla zájem vykonávat funkci 
předsedkyně kontrolního výboru. 

Mgr. Jasenková to odmítla, sdělila, že chce zůstat členem kontrolního výboru. Na funkci 
předsedkyně kontrolního výboru navrhla paní Gabrielu Piperkovou. Paní Piperková s návrhem 
z časových důvodů nesouhlasila. 

Jiný návrh nebyl podán. 

Paní starostka se dotázala, zda má někdo návrh na obsazení funkce člena kontrolního výboru. 

Žádný návrh nebyl podán. 

Paní starostka konstatovala, že se opět nepodařilo personálně doplnit kontrolní výbor. 

Dodala, že z výsledků práce kontrolního výboru nevyplývá nutná potřeba personálního 
doplnění, proto navrhuje zařadit do programu dnešního zasedání bod č. 5.1. Snížení počtu 
členů kontrolního výboru. Mělo by dojít ke snížení na počet tří členů. 

Pan Kielkovský požádal o možnost vyjádřit se k otázce volby předsedy a člena kontrolního 
výboru. 

Paní starostka souhlasila. 

Pan Kielkovský vyjádřil názor, že řešit otázku volby předsedy a člena kontrolního výboru až na 
zastupitelstvu je pozdě. Mělo by se to předjednat předem. Neví, zda iniciativní by v této věci 
měli byt členové výboru nebo vedení obce. Dotázal se, zda vedení obce oslovilo někoho z řad 
občanů. 

Paní starostka odpověděla, že nemá potřebu někoho oslovovat, a proto navrhuje snížení počtu 
členu výboru. 

Pan Kielkovský oponoval a uvedl, že pokud má být výbor nadále tříčlenný, nebude moci práci 
člena výboru z časových důvodů vykonávat. Pokud bude výbor tříčlenný, bude rezignovat na 
funkci. Když se budou scházet tři, budou muset být stále k dispozici a toho nebude z časových 
důvodů schopen. 

Paní starostka uvedla, že tento názor nesdílí, jelikož byly provedeny čtyři kontroly a byly 
provedeny za 50 minut. Vše funguje, jak má. 

Pan Kielkovský dodal, že to stálo velké úsilí paní Jasenkovou. 
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Dále pokračovala neřízená výměna názorů, pana Kielkovského, paní Penkalové a paní 
starostky na okolnosti rezignace Mgr. Murycové z funkce předsedkyně kontrolního výboru a na 
činnost kontrolního výboru, kterou ukončila paní starostka a přečetla návrh na usnesení. 

K návrhu se vyjádřila Mgr. Jasenková a uvedla, že se snížením počtu členů kontrolního výboru 
nesouhlasí. Výbor by měl zůstat pětičlenný. 

Paní starostka poděkovala za názor. 

Usnesení č.: 95/06/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e  
zařazení do programu dnešního zasedání bodu 5.1. Snížení počtu členů kontrolního výboru 
zastupitelstva obce. 

Hlasování:  
pro – 8 
proti – 6 (Branny Vojtěch, Ing. Hanzel Marek, Mgr. Jasenková Radomíra, Kielkovský Jiří, Mgr. 

Murycová Dáša, Penkalová Ivana) 
zdržel se – 0 

5.1. Snížení počtu členů kontrolního výboru zastupitelstva obce. 

Paní starostka přečetla návrh na usnesení a nechala o něm hlasovat. 

Usnesení č.: 96/06/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
1 .  r u š í   

druhou větu usnesení zastupitelstva obce č. 12/01/2022 ze dne 19.10.2022 týkajícího se 
zřízení finančního a kontrolního výborů ve znění: 
„Oba výbory budou pětičlenné.“ 

2 .  u r č u j e  
počet členů finančního výboru na 5 členů a počet členů kontrolního výboru na 3 členy. 

Hlasování:  
pro – 8 
proti – 6 (Branny Vojtěch, Ing. Hanzel Marek, Mgr. Jasenková Radomíra, Kielkovský Jiří, Mgr. 

Murycová Dáša, Penkalová Ivana) 
zdržel se – 0 

6. Prodej pozemku parc. č. 3051/8 v k. ú. Doubrava u Orlové 

Materiál předložila paní starostka. 

Mgr. Murycová uvedla, že tento materiál se projednával na minulém zasedání zastupitelstva 
obce a v důvodové zprávě se doporučovalo neschválit prodej. Dodala že, zdůvodnění bylo 
velice racionální a přečetla část této důvodové zprávy. Obec má v této lokalitě málo pozemků 
a tento pozemek může obec využit pro jiné účely nebo potřeby obce. Již před několika lety 
zaznívaly požadavky na omezení rychlosti v tomto místě. Diskutovala se také problematika 
obytných zón. Obec se prodejem pozemku zbavuje možnosti vybudování parkoviště, které by 
bylo nutné v případě vzniku obytné zóny.  
Pozastavila se nad tím, že na zasedání zastupitelstva obce nebylo přijato žádné usnesení 
a hned nato, byl vyvěšen záměr prodeje. Co se v obci změnilo? Proč obec takto obrátila? 

Paní starostka uvedla, že pan ................... byl vyzván, zda je ochoten uhradit veškeré výdaje 
související s prodejem a ten souhlasil. Dodala, že na minulém zasedání v červnu to vypadalo 
tak, že všichni jsou pro prodej. Proto hlasování dopadlo, tak jak dopadlo. Takto se to paní 
starostce jevilo. 

Mgr. Murycová s tím nesouhlasila a Ing. Hanzel uvedl, že zcela jistě to tak nebylo.  
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Paní Penkalová uvedla, že pozemek by se z důvodu, které uvedla Mgr. Murycová, neměl 
prodávat.  

Ing. Hanzel podotkl, že když se pozemky pořizovaly od OKD, tak to bylo se záměrem pro 
vlastní rozvoj obce. Dělit pozemky a rozprodávat je není úplně ideální. 

Pan Kielkovský vyjádřil souhlas s názorem Mgr. Murycové a položil otázku, co se od minulého 
zasedání změnilo. 

Paní starostka zopakovala, že pan .................... souhlasil s podmínkami prodeje. Zaplatí 
geometrický plán, znalecký posudek a zápis do katastru nemovitostí. 

Usnesení č.: 97/06/2023 
Návrh na usnesení: 

1. s c h v a l u j e  
prodej pozemku parc. č. 3051/8, druh pozemku orná půda, o výměře 153 m2, v k. ú. 
Doubrava u Orlové, p. ................., bytem ................................, za cenu 114.750,- Kč + 
úhradu vzniklých nákladů ve výši 12.000,- Kč, dle předloženého materiálu. 

2 .  p o v ě ř u j e   
starostku obce Doubrava uzavřením kupní smlouvy na prodej pozemku parc. č. 3051/8, 
v k. ú. Doubrava u Orlové, dle předloženého materiálu. 

Hlasování:  
pro – 8 
proti – 4 (Ing. Hanzel Marek, Kielkovský Jiří, Mgr. Murycová Dáša, Penkalová Ivana) 
zdrželi se – 2 (Branny Vojtěch, Mgr. Jasenková Radomíra) 

7. Podání žádosti v rámci vyhlášené výzvy „Nadace OKD obcím“ – oprava dešťové 
kanalizace 

Materiál předložila paní starostka.  

Usnesení č.: 98/06/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e  
podání žádosti o dotaci v rámci vyhlášené výzvy „Nadace OKD obcím“ na projekt „Oprava 
dešťové kanalizace na pozemku parc. č. 5062 v k. ú. Doubrava u Orlové“, dle předloženého 
materiálu. 

Hlasování:  
pro – 14 

8. Podání žádosti v rámci operačního programu Spravedlivá transformace – Zámek 
Doubrava 

Materiál předložila paní starostka.  

Mgr. Jasenková uvedla, že navrhovaná studie řeší areál zámku pouze částečně. Dotázala se, 
co se uvažuje se zbylou částí, kterou využívá nájemkyně k chovu koní a kdo bude hradit 
provoz rekonstruované budovy zámku. 

Paní starostka odpověděla, že to studie neřeší a nikdo na to neodpoví. U opravy dešťové 
kanalizace v minulém bodě se za projektovou dokumentaci zaplatilo půl milionů a neřešilo se, 
že z toho nakonec vypadlo deset milionů. Šlo se to toho, protože to bylo nutné udělat. 

Mgr. Jasenková dodala, že je třeba myslet dopředu. 

Paní starostka uvedla, že právě proto, že se myslelo dopředu, není předmětem rekonstrukce 
celý areál, ale jen jeho část, a to z finančních důvodů. 

Mgr. Jasenková pokračovala dotazem, zda se po rekonstrukci uvažuje o prodeji zámku. 

Paní starostka odpověděla, že nikoliv. 
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Dále se Mgr. Jasenková dotázala, zda se uvažovalo o tom, jaké budou roční náklady na 
provoz. Má za to, že nájemné z pronajatých kanceláři nabude stačit. 

Paní starostka odpověděla, že žádná komerční činnost na zámku nebude možná. Smyslem 
podání žádosti o dotaci je, aby v rámci poskytnutých 75 % byla studie dopracována. 

Mgr. Jasenková uvedla, že jí chybí další kroky. Chybí jí ekonomická prognóza, kolik to bude 
obec stát. Ať to tu obec nepoloží. Je to zásadní věc i z hlediska spoluúčastí, která bude velmi 
vysoká. 

Paní starostka uvedla, že spoluúčast je jen 15 % a pokud to dobře dopadne, tak je prognóza, 
že asi za osm milionu bude polovina areálu zrekonstruována. 

Mgr. Jasenková uvedla, že navrhované řešení se jí líbí, ale chybí jí ekonomická rozvaha. 

Paní starostka uvedla, že po konzultaci s MSID je tato studie dostačující pro to, aby se mohlo 
žádat o dotaci na zhotovení projektové dokumentace a dostat 75 % na dokumentaci, která 
bude stát asi čtyři miliony. Až v projektu budou řešeny detaily. 

Pan Kielkovský se dotázal, kolik občanů navštěvuje ročně knihovnu. 

Paní starostka odpověděla, že tyto informace jsou k dispozici, ale na to momentálně není 
schopna odpovědět. Pokračovala sdělením, že podstatou je uvolnění prostor v mateřské 
škole, kde se tímto vytvoří podmínky pro budoucí rozšíření. Díky plánované výstavbě v obci 
se předpokládá v budoucnu zvýšený zájem o umístění dětí do mateřské školy. Toto je nutné 
řešit v předstihu. 

Mgr. Murycová uvedla, že v obci je dostatek jiných prostor vhodných pro umístěni knihovny. 
Co se týče knihovny, tak roční příjem za příspěvky je dva tisíce korun. Dále uvedla, že jí rovněž 
chybí ekonomická rozvaha. Podotkla, že k seznámení s návrhem nebyla svolána žádná 
pracovní schůzka a nemá dostatek informací pro to, aby mohla hlasovat. Není to zralé, proto 
hlasovat nebude. 

Usnesení č.: 99/06/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
s c h v a l u j e  
podání žádosti o dotaci v rámci vyhlášené výzvy z Operačního programu Spravedlivá 
transformace 2021–2027, Obnova území – Koncepce a příprava projektů – Moravskoslezský 
kraj, na projekt „Zámek Doubrava“, dle předloženého materiálu. 

Hlasování:  
pro – 8 
proti – 0  
zdrželi se – 4 (Branny Vojtěch, Ing. Hanzel Marek, Kielkovský Jiří, Penkalová Ivana) 

Nehlasovali – 2 (Mgr. Jasenková Radomíra, Mgr. Murycová Dáša – z důvodu nepředložení 
ekonomické rozvahy) 

9. Vyhodnocení Studie poklesové oblasti Kozinec – ateliér FONTÉS 

Materiál předložila paní starostka.  

Mgr. Murycová se dotázala, zda nositelem celého projektu nemůže být DIAMO s.p., jako 
vlastník dotčených pozemků. 

Paní starostka odpověděla, že DIAMO nemůže investovat do podobných aktivit. Jako státní 
podnik k tomu není určen. Vedení obce uvažovalo o podání žádosti o bezúplatný převod 
předmětných pozemků, avšak bez uvedení konkrétního záměru využití těchto pozemků, tj. bez 
předložení studie nebo koncepce využití území, to není možné.  

Mgr. Murycová uvedla, že se jí studie líbí, ale nedovede si představit, že obec předmětné 
pozemky bude vlastnit a udržovat. 
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Paní starostka uvedla, že ekonomická stránka je sice zásadní, ale na druhou stranu je výhodné 
pozemky vlastnit a rozhodovat o tom, jak budou využívány, resp. nepřipustit, aby na 
pozemcích vyrostlo něco, s čím obec nebude souhlasit. 

Usnesení č.: 100/06/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e  
výběr neziskového modelu dle předložené Studie poklesové oblasti Kozinec (zpracovatel 
ateliér FONTÉS) k podrobnému dopracování návrhových alternativ s doporučením přihlédnout 
k navrhovanému rozsahu dle důvodové zprávy. 

Hlasování:  
pro – 13 
proti – 0  

zdržel se – 1 (Penkalová Ivana) 

10. Určení zastupitele obce pro projednávání ÚPD 

Materiál předložila paní starostka.  

Mgr. Murycová se dotázala, zda je možné navrhnout určení jiné osoby. 

Paní starostka odpověděla, že navrhovat je možné, a to formou protinávrhu. 

Mgr. Murycová oslovila pana Branného. Pan Branny s návrhem nesouhlasil. 

Jiný návrh nebyl podán. 

Usnesení č.: 101/06/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
u r č u j e 
pana Ing. Petra Vrubla zastupitelem pro projednávání územně plánovací dokumentace (ÚPD) 
obce Doubrava, a to na dobu do konce aktuálního volebního období. 

Hlasování:  
pro – 14 

11. Závěrečný účet Svazku měst a obcí okresu Karviná – SMOOK za rok 2022 

Materiál předložila paní starostka.  

Usnesení č.: 102/06/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
b e r e  n a  v ě d o m í    
celoroční hospodaření Svazku měst a obcí okresu Karviná, závěrečný účet za rok 2022 
a zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření svazku za rok 2022 bez výhrad (příjmy ve výši 
1.975,33 tis. Kč a výdaje ve výši 1.352,30 tis. Kč a financování ve výši -623,03 tis. Kč). 

Hlasování:  
pro – 14 

------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zasedací místnost opustila Ing. Klára Mikulová. 

Celkový počet přítomných členů zastupitelstva obce – 13 

------------------------------------------------------------------------------------------- 
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12. Organizační a různé 

12.1. Informace o přijaté dotaci z rozpočtu MSK – „Výstavba dětských hřišť v Doubravě“ 

Materiál předložila paní starostka.  

Usnesení č.: 103/06/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
b e r e   n a   v ě d o m í   
informaci o získání dotace ve výši 400.000,- Kč z rozpočtu Moravskoslezského kraje 
k financování projektu  "Projektová dokumentace - Výstavba dětských hřišť v Doubravě" 
z Programu na podporu přípravy projektové dokumentace 2023, dle předloženého materiálu. 

Hlasování:  
pro – 13 

12.2. Rozpočtové úpravy – rozpočtové opatření č. 8 

Materiál předložila paní starostka.  

Mgr. Jasenková se dotázala, kolik bude činit celková částka na sociálním fondu. 

Paní starostka odpověděla, že na fondu bude 230 tis. Kč. 

Usnesení č.: 104/06/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e  
v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném 
znění, úpravu rozpočtu r. 2023 – rozpočtové opatření č. 8 dle předloženého materiálu. 

Hlasování:  
pro – 13 

Různé: 

Paní starostka uvedla, že v současné době se na jednáních svazku SMOOKu řeší příprava 
projektu „Páteřní cyklostezky pohornické krajiny 2030“ na Karvinsku. V té souvislosti je možné, 
že na přelomu října a listopadu bude nutné svolat mimořádné zasedání zastupitelstva obce. 
Předmětem by mělo být uzavření smlouvy se svazkem SMOOK ve věci spolufinancování 
projektu.   

Mgr. Murycová požádala o zajištění sečení kolem spojnice ze směru od Dinoparku k základní 
škole. Jedná se o křídlatku, která zasahuje do vozovky. 

13. Diskuse a závěr 

Do diskuse se z řad občanů nikdo nepřihlásil. 

Přihlásila se paní starostka. Její příspěvek se týkal problematiky údržby hřiště u základní školy, 
která byla kritizována Mgr. Murycovou na minulém zasedání zastupitelstva. Podala informaci 
o skutečném stavu věci.  

S některými skutečnostmi uvedenými paní starostkou nesouhlasila Mgr. Murycová. Vyjádřila 
na celou záležitost svůj názor a dodala, že tato otázka směřuje k nim oběma. 

Paní starostka pozvala všechny přítomné na obecní akce, které proběhnou do příštího 
řádného zasedání zastupitelstva obce. 

V závěru vystoupil učitel základní školy, pan Bc. Jakub Wágner, s pozvánkou na koncert 
šansoniérky Sylvie Bee.  

Paní starostka poděkovala za pozvání. 
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Zpráva návrhové komise: 

Návrhová komise posoudila průběh dnešního zasedání zastupitelstva s tímto závěrem:  
1. Návrhová komise sděluje, že v průběhu jednání zastupitelstva obce nebyly návrhové 

komisi doručeny žádné návrhy na změny nebo úpravy přijatých usnesení z dnešního 
zasedání, ani nové návrhy na usnesení, o kterých by mělo zastupitelstvo jednat 
a hlasovat.  

2. Návrhová komise konstatuje, že usnesení k jednotlivým bodům programu projednaným 
na dnešním zasedání zastupitelstva byla platně přijata.  

 
Zapsal: Ing. Tadeáš Bijok 
Dne 19.09.2023 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  Vojtěch Branny  ............................................................. 
 
 
 

Štefan Brejda   ............................................................. 
 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková 
starostka obce Doubrava  


